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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad

Kassör F6 Ludvig Bergstrand
Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm

Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Mikael Eriksson
Sökande Programrådsrepresentant MPLOL Beatriz Bento Hansson (Till §5)

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:06!

§2 Val av justerare Mikael Eriksson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Beslut: Att adjungera in Beatriz Bento Hansson med närvaro och yttrande-
rätt.

§4
Programrådsrepresentanter
MPLOL

Beatriz Bento Hansson söker programrådsrepresentant för MPLOL, hon bör-
jade f18, nu läser hon lärande och ledarskap, hon satt förra året utan att bli
formellt vald av styret. Hon vill sitta ett år till. De ska nu välja en mästerlärare
vilket är gymnasielärare som har erfarenhet av att lära ut.
Mikaela Vinnestål, söker via ombud, har läst samhäll, satt förra året. Är en
vettig människa som är omtyckt i klassen. Hon bor i Skövde och skriver sitt
exjobb där.
Bjarne Silbom, söker via ombud, f, satt också förra året, också vettig.
Joel Nilsson, söker via ombud, är bra grejer och han vill också söka.
Andra masterprogram har inte programrådsrepresentanter men det hade varit
bra om det går via oss studenter så att inte högskolan kan sätta de som de vill
på posterna. MPA tyckte att fyra var lagom så det känns rimligt.
Beslut: Att välja Beatriz Bento Hansson, Mikaela Vinnestål, Bjarne Silbom
och Joel Nilsson till Programrådsrepresentanter för MPLOL.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Alva: Det är bra med mig. Najs med lov. Har varit på två FUM, det var
uppdelat i två. Två F:are valdes in i nya kårledningen. Sen igår var det mest de
projekt som pratades om på förra styretmötet som röstades igenom. Vi hade
arbetskväll med kärnstyret och vi har aspning ikväll.
Filip: Mailat och varit på möten, mår bra.
Felix: Det är okej med mig, lite trött. Håller på med bokföring för Q3, är klar
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men också inte då folk inte lämnat in sina utlägg. Annars inte så mycket.
Harald: Har inte gjort så mycket styretgrejer.
Hedda: Mår bra. Mycket denna veckan då det är spex också. Hade OSA-rond
i måndags. Har fått tillbaka data från studentbarrometern.
Andreas: Jag mår bra, har chillat hårt. Har återställt alla lösenord. Har haft
lite kontakt för att få ihop programrådsrepresentanter till MPLOL.

§5.2 DP Vi håller på att återhämta oss från helgen. Vi hade folk här från Luleå från
torsdag och framåt. Mycket med aspning.

§5.3 F6 Vi mår bra, vi preppar CM.

§5.4 FnollK Bra med oss, har haft påsklov. Jobbar mycket nu med att ta kontakt med
aktiva.

§5.5 SNF Vi mår bra, hade aspkväll igår, det var fem som kom på aspmys. Var på pro-
gramråd i förmiddags men mer om det på övrigt.

§5.6 Foc Vi mår bra, har rensat i buren.

§5.7 FARM Vi arrar arbetsmarknadsgruppskalas med ARME på lördag. Har haft mässpla-
neringsmöte. Vi mår bra, taggade på kalas.

§6 Buren Filip hoppas att folk har varit där och städat. Det ska vara tomt i gångarna
så man inte behöver klättra och kan komma åt dörren längst in. F6 kan lägga
CM-bös vid pingisborden. Arvid nämner att det finns personer på högskolan
som blir väldigt arga då de ibland har bokat pingisborden och då får det inte
vara några saker där. Vi har dock inte tillgång till bokningssystemet så det kan
vara värt att undersöka om vi kan få det. F-spexets del är lite rörig nu men är
generellt väldigt fin så det är lugnt. Det som är i vägen kommer att dumpas på
respektive rum.

§7 Motionssvar Det finns fem motioner att svara på. Fyra av dem skickades inför förra sektions-
mötet men för sent för att tas upp. Sen har det även kommit en om kassören
i finform. De som kom inför förra sektionsmötet ska kollas igenom till nästa
vecka.
Finformkassör gör inte något. Där yrkar vi på att man ska ändra så att man
har en extra ledamot men inte någon kassör.
Beslut: Att i motionssvaret till motionen om Finform-kassören yrka på att
bifalla motionen i sin helhet.

§8 Propositioner Vi har pratat om att göra om i reglementet så att JämF står som sektions-
förening. De har även formulerat åligganden som de vill ha. Vi har skickat ett
förslag på proposition till dem men väntar på svar.
Kärnstyret har också diskuterat en arbetsgrupp för att utvärdera styret. Dock
känner vi att det blir lite konstigt att vi startar denna grupp då den ska åter-
rapportera till oss men vi går av. Därför känns det bättre att nästa styre får
välja om de vill göra detta eller inte.
Vi har även pratat om att lägga en proposition om att utöka platserna som
mastermottagningsansvarig. Som det står nu så står det att man är ansvarig för
att tillsammans med resten av KFM arra en mastermottagning och de andra
är bara en person. Alva ska på utbildningsråd för KFM imorgon och kan då
kolla på detta.
Filip har börjat fila på en proposition som skulle kunna förtydliga miljö och
hållbarhetspolicy då det är lite oklart vilka som policyn gäller. Mötet anser
att det är rimligt att ta detta som ett sektionsmötesbeslut då många delar av
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policyn är beslutade om av sektionsmötet.
Det var snack om en prop eller motion om slushmaskinens användande. Den
är lite för skör och komplicerad för att DP ska tycka att gemene teknolog ska
få använda den utan vidare. Det finns därför ett förslag att införa en slush-
utbildning. Den är inköpt på premissen att hela sektionen ska kunna använda
den och då är det rimligt att alla som vill skulle få gå denna slushutbildning.
Det känns som att en utbildning och ett kontrakt som man signerar för att få
använda den kommer att räcka för att få folk att känna mer ansvar för den.
DP får se om de hinner annars blir det nästa DP som får kolla på detta.

§9 Aspning Arvid undrar när tanken är att nomineringarna ska släppas och om det finns
möjlighet att göra det efter att deras asparr den 1:a maj är över. Valberedningen
har skrivit att de funderar på att skicka ut nomineringarna tidigare för att inte
släppa dem på Valborg. De funderar på måndagen den 29e april.
Vi ska fastställa gruppnomineringarna. Detta kommer vi att göra på torsdagen,
alltså efter att de publicerats. Dock så har vi ett extra styretmöte samma dag
som sektionsmötet för att skriva svar på motioner.
Filip frågar hur aspningarna går. Arvid nämner att det går bra och kommer runt
15-20 aspar. Samma för F6 runt 15 aspar och Foc har det gött men lite halvdan
uppslutning. SNF har det också bra. Filip påminner Foc och SNF att det är bra
att de gör riskbedömningar men de får gärna skicka in dem till styret också.
Spridningen på aspar mellan killar tjejer och olika phaddergrupper varierar lite
mellan de olika kommitteerna. Styret har sitt andra arr ikväll. Förra arret dök
det upp 8 aspar. Vi som styrelse är ålagda att tillsammans med asparna lägga
upp en preliminär verksamhetsplan. Detta kommer att göras nästa tisdag och
de som vill vara med på det får gärna komma dit.

§10 Äskningar Det är BalNgt som vill ha korkskruvar till BalNgt och Focus, Felix har nekat
äskningen då detta bör ligga på rustkassan. Växteriet vill ha fika för sticklings-
byte, den godkändes men minskades till 30 kr per person och 30 personer.

§11 Teambuilding Filip tycker att teambuildning kan diskuteras. Han nämner att vi var på Rotary
med halvdan uppslutning och känner att det är typ det vi orkar göra denna
gången också. Filip skickar ut en doodle. Siktar på efter sektmötet.

§12 Övriga frågor

§12.1 MKutskick Det är kommittekväll, detta är bra om efterträdarna får höra och bokar in.

§12.2 Ny UOL Vi pratade om detta på förra mötet. Hon heter Veronica och kommer på nästa
styretmöte.

§12.3 Serveringstillstånd Alva har fått in från DP, har inte fått från F6, det gäller då mottagningen.
Så för F6 är det avtackningen och finsittningen. De har bara skickat ansvariga
men inte mat och liknande. Detta måste skickas in senast imorgon. Det hade
ocskå varit bra om NollK fixar dispavtal för KalleGlader och Origogården.

§12.4 Programmråd De kollade på studenter som inte klarade sig så bra i början. De känner att de
pluggar mycket, bor långt bort och har mycket skärmtid. Det var det de såg
som gemensamt. F och generellt på skolan har fler fall i disiplinnämnden, det
är främst plagiat. Vicerektorn har fattat beslut om att nya kurser ska vara 7.5
HP med möjlighet till undantag men i så fall multiplar av 2.5 HP.
Det diskuterades även mentorskap för sämre presternade studenter. Tanken
är att införa mentorer till studenter som har problem efter 1 eller 2 läsperi-
oder. Mentorerna kan vara äldre studenter som det går bra för. Något som
programmet ska kolla på. Kommer hållas i av programmet.
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§12.5 SaFT Adam kommer på att det är snart då han ser brickorna och märkena som ligger
på bordet. Mikael nämner att om man vill ha smeknamn med på sin bricka så
får man skriva det till honom inom kort.
Frågor till SaFT är bra att skriva ner då det är vi som håller i diskussionerna.
Beatriz sitter och sätter ihop grupper. Det kommer mer info om detta inom
kort.

§13 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:52!
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